
 
Ajankohtaiset asiat 
  
Perusturvalautakunta 27.09.2022 § 109  
    
 
 Kari Hanhisuanto kysyi hyvinvointialueen ja kuntien yhdyspinnoista, onko 

niistä neuvoteltu paikallisesti, miten yhdyspinnalla olevat palvelut tullaan 
hoitamaan.  
 
Hyvinvointialue organisaationa rakentuu parhaillaan ja samalla 
virkahenkilöitä valitaan eri tehtäviin. Lapin hyvinvointialueella ei ole voitu 
vielä miettiä yhdyspintoihin liittyviä asioita tarkemmalla tasolla kertoi Nina 
Matinlassi. Yhdyspintatyöskentelyyn liittyviä -seminaareja on ollut ja tulee, 
joiden osalta on saatu strategiatason tietoa ja kuultu kokemuksia 
hyvinvointialueilta, joissa asia on pidemmälle edennyt. Olemassa olevat 
käytänteet ja yhteistyö kuitenkin jatkuvat arjen työssä, asiakas- / potilastyö 
ei muutu 1.1.2023. Yhdyspintoja tulee olemaan eri palveluissa ja niitä 
tullaan käymään lävitse yhteistyössä kuntien kanssa. 
 
Timo Marttalan pyynnöstä Tea Taskila selvittää Länsi-Pohjan 
hammashoidon erikoistason anestesiatiimin tilanteen.  
 
Marja Kivekäs lähtee toisiin työtehtäviin 1.10.2022. Marja kiitti lautakuntaa 
hyvästä yhteistyöstä.  
 

 
Päätösehdotus Perusturvalautakunta päättää merkitä tiedoksi esille tulleet ajankohtaiset 

asiat. 
 

Päätös Perusturvalautakunta päätti merkitä tiedoksi esille tulleet ajankohtaiset 
asiat. 


